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Datum bijeenkomst: 9 oktober 2019 

Tijd: 20.00 uur 

Aanwezig:  Ashley Karsemeijer, Fred Temminck, Cor Nijhoff, Jos Rietbergen, Lydi Groenewegen,  

  Adriaan Hakkert, Johan Bulsink, Henk de Man en Gijsbert van de Water 

Ambtelijk:  Nico van de Poel, Winfried Dullaart, Philip Bosman en Koen Steenbergen 

Afwezig: Annet IJff, Edwin Loeff 

 

1. Opening 

- Na de opening meldt Jos dat er een bericht van verhindering is ontvangen van Annet. 

Vanavond is ook Philip Bosman (directie WB) aanwezig, die hij in de gelegenheid stelt om 

zich even voor te stellen. 

 

2. Afsprakenlijst vorig overleg van 2 september 2019 

- Ongewijzigd vastgesteld. 

 Lydi vraagt of zij de tekeningen/schetsen uit het vorige overleg met de fractie mag 

delen. Eigenlijk hebben ze weinig meerwaarde, daar er uiteindelijk een nieuw 

ontwerp 5 uit is ontstaan, dat verder is uitgewerkt. Afgesproken is om ze toch nog 

deze week ter beschikking te stellen aan de leden van de klankbordgroep, die ze dan 

(zo nodig) kunnen gebruiken bij de terugkoppeling binnen de eigen fractie. 

 Nico licht toe dat er werkzaamheden rondom gemeentehuis Kuipershof zijn gestart 

voor fase 1 (ambtenaren over vanuit Asperen naar gemeentehuis Kuipershof) voor 

de aanleg van een 50 extra parkeerplaatsen. Hiervoor is vooroverleg geweest met 

bewoners en andere betrokkenen vorige week maandagavond. 

 Intern is het denken gestart over fase 2. Hiervoor zal ook de raad met al zijn 

vergaderingen het gemeentehuis dienen te verlaten, zo vanaf na de zomer 2020 tot 

aan het einde van 2021. 

 Fase 3 is terugkeer naar het verbouwde gemeentehuis Kuipershof 2. 

 

3. Terugkoppeling vanuit de fracties 

 LLB: deze fractie vindt het allemaal veel te snel gaan en heeft derhalve geen keuze 

gemaakt. 

 CU: vraagt waarom de variant nieuwbouw niet is uitgewerkt. Tot nu toe wordt 

eigenlijk als nieuwbouwvariant gezien, herbouw op bestaande locatie Kuipershof 2, 

maar je kunt wellicht veel goedkoper een nieuw gemeentehuis bouwen op een 

bestaand stuk bouwgrond, die al in handen is van de gemeente, waardoor je in de 

tussentijd het huidige gemeentehuis kunt blijven gebruiken en daaraan verder geen 

kosten hebt voor tijdelijke huisvesting. De grond van het huidige gemeentehuis kan 

dan worden meegenomen in een bouwplan voor woningen, nabij het centrum waar 

zeker vraag naar zal zijn. De opbrengst van die bouwkavelverkoop kan dan weer 

dienen ter dekking van de kosten voor het nieuwe gemeentehuis. 

 LLB: vindt dit voorstel van de CU een goed voorstel en is benieuwd naar deze 

uitwerking. 

 VWB/DB: vragen of het investeren, dat nu al plaatsvindt, betekent dat het college de 

keuze al heeft bepaald? Is ontkennend beantwoord. 

 SGP: de fractie kan zich vinden in de voorkeursvariant. 
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 DB: kan inbreng vanuit de CU en LLB goed begrijpen. Bij besluitvorming kan de keus 

uitvallen naar nieuwbouw, bijvoorbeeld op het stuk grond tegenover Helicom is een 

optie. 

 D66: is voor de verbouwvariant. Voelt zich vanavond overvallen door de 

nieuwbouwvariant. 

 SGP: heeft op zich geen bezwaar tegen uitrekenen nieuwbouwvariant, maar wil 

consistent zijn ten opzichte van de voorkeursvariant. 

 CDA: kiest voor de verbouwvariant. De fractie stoort zich er nog steeds aan dat er 

niet meer vergaderingen buiten het gemeentehuis gaan plaatsvinden (toezegging 

aan de inwoners!). De te kiezen variant moet duurzaam zijn, wij hebben daarin een 

voorbeeldfunctie. 

 GL: ook haar fractie kiest voor duurzaamheid bij de verbouw en is van mening dat 

het gemeentehuis dicht bij het centrum/de inwoners dient te staan. 

 VWB: er is een belofte aan de inwoners gedaan, voorafgaand aan de herindeling, dat 

er geen nieuw gemeentehuis zou komen. Dus zijn fractie kan zich vinden in de 

verbouwvariant. 

 Nico geeft aan dat wordt voorgesteld om een kadernotitie voor een richtinggevende 

uitspraak van de raad in de begrotingsvergadering van 7 november in te brengen. Dit 

is nadrukkelijk nog geen kredietaanvraag! Wel wordt ook gevraagd om kennis te 

nemen van de bedragen en de daaraan ten grondslag liggende dekking. De raad 

geeft daarmee het college de opdracht het verder uit werken. De klankbordgroep 

kan zich hierin vinden. 

 Afgesproken wordt dat de fracties, via de griffier, voorafgaand aan de vergadering 

van 7 november nog aanvullende vragen kunnen stellen over de stukken.  

 Ook is er een aanbod gedaan voor een toelichtende presentatie voor alle raad- en 

burgerleden op woensdag 30 oktober, maar daarvoor is er weinig animo bij de leden 

van de klankbordgroep. De datum blijft (voorlopig) geagendeerd staan, zodat er (bij 

behoefte) alsnog gebruik van kan worden gemaakt. 

 

4. Inleidende/toelichtende presentatie 

Nico en Winfried geven een presentatie waarin ze de onderwerpen: PvE, Duurzaamheid, 

financiën, aanbesteden, planning en tijdelijke huisvesting bespreken (zie nagezonden 

presentatie in het RIS). De klankbordgroep neemt hier kennis van. 

 

5. Tijdelijke huisvesting raadsfuncties 

- De vraag is WAAR en HOE de raad wil vergaderingen, als het gemeentehuis verbouwd 

gaat worden. Bijvoorbeeld: naar 1 locatie voor alle besluitvormende vergaderingen van 

de raad, of wisselen we per half jaar en verdelen we het over 3 locaties? Maar ook 

andere opties zijn mogelijk denkbaar! 

- Afgesproken wordt dat de leden van de klankbordgroep dit bespreekbaar zullen maken 

binnen de eigen fractie. De uitkomst wordt via de email gedeeld met Koen en Nico. 

- Afgesproken wordt dat Koen en Nico een klein onderzoek zal uitvoeren op geschikte 

locaties en daarna met een voorstel zal komen, waarin uiteraard ook gedachten vanuit de 

fracties zullen worden meegenomen. 

 

6. Rondvraag 

- Van de rondvraag is in dit overleg geen gebruik gemaakt. 

- Volgende bijeenkomst klankbordgroep huisvesting raad/griffie: 
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o De volgende bijeenkomst is nog niet gepland, maar is afhankelijk van de 

uitkomst op 7 november. 

 

7. Sluiting 

- Deze bijeenkomst wordt afgesloten door de voorzitter om 21.30 uur. 

 

Toezeggingen: 

- Verstrekken variantenstudie architect Timmer via de griffie in het RIS 

- Verstrekken presentatie van vandaag (9 oktober) via de griffie in het RIS 

- Memo kostenberekening nieuwbouwvariant 


